
 

 

Eldrerådet 
Bergen kommune 
 

Vår ref.:  Dykkar ref.:  Bergen, 14.12.2016 

Vedr «Om behovet for servicelinjer «på tvers» i bydelene» 
 

Takk for henvendelse og engasjement angående servicelinjene i Bergen.  

Servicelinjene er et rutetilbud for reisende som har vanskeligheter med å bruke det ordinære 
kollektivtilbudet, linjene har faste reisende og vi vet at tilbudet er svært kjærkomment hos 
målgruppen. 

I 2013 overtok Skyss ansvaret for servicelinjene, og tilbudet ble da økt fra 3 til 4 linjer. Det er 
mange som har individuelle ønsker når det gjelder servicelinjens trasé, og vi har forståelse for 
at det er ønske om utvidelse til flere bydeler. Vi i Skyss arbeider hele tiden for å forbedre 
kollektivtilbudet, i henhold til Kollektivstrategi for Hordaland. Innenfor Skyss sine 
økonomiske rammer må det gjøres prioriteringer, og vi har ikke anledning til å innfri alle 
ønsker. Vi setter pris på engasjementet til arbeidsgruppen i Fana, men vi har dessverre ikke 
mulighet til å etablere flere servicelinjer i Bergen i denne omgang.  

I tråd med retningslinjer for universell utforming er nå alt bussmateriell i større grad tilpasset 
alle brukere, og holdeplasser blir over tid oppgradert av vegeier. Dette gjør at flere vil kunne 
benytte seg av det ordinære rutetilbudet, og behovet for egne servicelinjer vil dermed bli 
mindre. 

 

Med vennlig hilsen, 
Målfrid Vik Sønstabø  

 
Leder avdeling Trafikktilbud 

 

 

Brevet er godkjent elektronisk og har derfor ingen underskrift. 


